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Abstract (en)
In a railway switch drive, a force sensor (14) is arranged between the drive unit (1) and one of its connecting points (13) to the housing element
(7, 4) and connected to a monitoring unit (16), for example in an interlocking cabin, via a motionless signal line (15). In this way, increases in the
required actuating force, due for example to soiling, can be easily detected and appropriate maintenance measures triggered. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Weichenantrieb ist zwischen dem Antriebsaggregat (1) und einer seiner Verbindungsstellen (13) zum Gehäuseelement (7,4) ein
Kraftmeßsensor (14) angeordnet und über eine unbewegte Signalleitung (15) mit einer Überwachungseinheit (16) beispielsweise in einem Stellwerk
verbunden. Damit können etwa verschmutzungsbedingte Erhöhungen der erforderlichen Betätigungskraft leicht festgestellt und entsprechende
Wartungsmaßnahmen ausgelöst werden. <IMAGE>
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